
Referat                                                                  
Bestyrelsesmøde                                     
Tirsdag d. 18. oktober 2017
 i klubhuset kl. 17.00 

Indkaldte: Kasper Jørgensen, Inge Jørgensen, Fritz Lauritsen, Morten Adel Larsen, 
Hanne Clausen, Bjarne Rasmussen og Georg Schønemann.    
  

Fraværende:  Morten Adel Larsen..

Dagsorden / referat:               Tovholder:

1. Sidste referat/bemærkninger
Certificering af Sejlerskole og juniorundervisningen gælder til 2018.     Søren W/Chr. Hovkjær

2. Nyt fra formanden.

Klubhuset er udlånt til vores gode samarbejdspartner FTFL i weekenden
18. – 19. november.

Der er efterspørgsel efter sejlads med efterladtes urne/aske. 
Der er indkommet kr. 1.000, men der efterspørges en fast pris.                 Kasper
Pris på kr. 1.500 blev vedtaget

            Klubbens sekretær Morten Adel Larsen har meddelt, at hans tid ikke 
            fortsat rækker til sekretærjobbet.  Indtil først kommende generalforsamling,
            varetager Georg dette.                                                                                  Georg

3. Nyt fra A.m.b.a.

Der indkaldes til et fællesmøde med havnens ”helhedsplan” som dagsorden.              A.m.b.a.

Vi har ønsket en revidering af den serviceaftale der regulerer alle sejlklubbens
betalinger til A.m.b.a, - de kommer med et oplæg.                    A.m.b.a.

            
            Der er udstedt et generelt forbud imod søsætning og brug af vandscooter i havnen.

            Vort fremlagte skitseforslag til nyt juniorhus, er ”skudt til hjørne”.  Det vil 
             formegentlig indgå i drøftelserne af ny helhedsplan for havnen.

4.   Nyt fra kassereren.

Der er p.t. 3 medlemmer, der er sendt til inkasso.                                                               Inge

Medlemstal:



  31 under 25 år
363 over 25 år

              26 passive
                6 æresmedlemmer

5.  Nyt fra udvalgene.

Kapsejlads:

Der afholdes internt evalueringsmøde den 31. oktober.

            Melges-stævnet blev en succes trods det lave deltagerantal. 

            Der planlægges Ylva-DM i uge 33, 2018.
 

Junior:

Sejladsaktiviteterne er slut for denne sæson, men der er samling i 
svømmehallen èn gang hver måned vinteren over.

Der har været to optimistsejlere til 4 dages sejlerCamp  på Oure Idrætsskole.

Udfordringen med instruktører drøftes i den kommende tid.                                  Chr. Houkjær

Sejlerskolen:

            Det blev besluttet at tilbagelevere den lånte H-båd til Schmidt, pr. 31/12-2017,
            med tak for lån. Georg

            På grund af ringe tilslutning til Trim&Fiduser, samt det store 
            ressourceforbrug til vedligehold, blev det besluttet at sælge klubbens 2 H-både
            for højeste bud.
            Hvis pengene rækker, indkøbes en ekstra skolebåd til undervisning                       Georg

Status for planlagte vinteraktiviteter:

 Stander ned fest den 28/10
 Besøg hos VTS i oktober
 Fisketur med Tøsen (max 8 pr. gang) i december.
 Nytårskur 
 7/2-18 Med Margareta og Thomas ”Et år uden sko”
 22/2-18 Med Lilijan og Peter ”Fra Rungsted til Sortehavet”.
 14/3-18  Med Lindy på Georg Stage.

           Eventuelt:

          Der var forslag fremme om klubbens deltagelse i Maritim Kulturdag i 2018. 
          Vi undersøger muligheden for at få base på Flådestationen, så Sejlerskolen og
          Juniorafdelingen kan opnå max fokus.                   Søren W

Forslag til næste ordinære bestyrelsesmøde:

Tirsdag den 14. november 2017 kl. 17.00. Referant: Georg Schønemann


